
PROTOKÓŁ 

z posiedzenia wspólnego wszystkich Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 24 marca 2022 r. 

W posiedzeniu wspólnym komisji wzięli udział: 

• 14 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Wójt Gminy Dębnica Kaszubska – Iwona Warkocka 

• Zastępca Wójta Gminy – Karol Żukowski 

• Sekretarz Gminy – Agnieszka Żukowska 

• Skarbnik Gminy – Bożena Rosińska 

Radni nieobecni: Tutak Bartłomiej 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie materiałów na sesję. 
3. Omówienie spraw bieżących. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 1-2 

 Posiedzenie wspólne wszystkich komisji o godzinie 11:08 otworzył Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Witold Leśniewski, który przywitał pracowników Urzędu Gminy oraz Radnych Rady Gminy. 

Następnie przystąpił do omawiania projektów uchwał. 

1) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na rok 

2022”. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że uchwała dzieli się na część 

opisową i tabelaryczną. Przedstawił także po krótce zakres zadań do realizacji przez Komisję. Główną 

zmianą w uchwale, w stosunku do poprzednio podejmowanych programów, są uzależnienia 

behawioralne np. uzależnienie od zakupów. 

Radny Roman Cech zaproponował organizację spotkania z osobami, które wyszły z uzależnienia 

i mogłyby przedstawić swoją historię dla dzieci i młodzieży. 

Radny Piotr Paczesny zaproponował zamieszczenie jakieś banneru informującego o możliwości 

skorzystania z pomocy bądź zamieszczenie w gazetce „Wieści Gminne” artykułu dotyczącego 

uzależnień. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że w Polsce nie ma przymusu 

leczenia odwykowego. Bez zgody osoby uzależnienia nie ma możliwości jej do tego zmusić. Przymus 

do leczenia może trwać maksymalnie 3 tygodnie. Decyzję o tym wydaje sąd. 

W projekcie uchwały zmieniono słowo „narkomani” na „narkomanii”, w miejscach gdzie pojawił się 

ten błąd. 



Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 4   

Rewizyjna 2 1  

Infrastruktury i Budżetu 5   

Skarg, Wniosków i Petycji 4   

W opiniowaniu każdego projektu uchwały nie brała udziału radna Jadwiga Lejczak członek Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji, ze względu na złożoną rezygnacje z pracy w tej komisji. Radna wyrażała 

opinię podczas głosowania Komisji Rewizyjnej. 

2) Projekt uchwały w sprawie określenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności”. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że projekt musi być podjęty do 31 marca 

każdego roku. Kwota przeznaczona na realizacje programu uległa zwiększeniu do kwoty 45 350 zł. 

Jest to związane ze zwiększenie kosztów opieki weterynaryjnej. Projekt uchwały został zaopiniowany 

przez niezbędne organy i uzyskał opinię pozytywną, bądź też nie wyrażono opinii do projektu, co jest 

równoznaczne z wyrażeniem opinii pozytywnej. Dodatkowo Koło Łowieckie „Ryś” wsparło realizację 

programu przekazując kwotę 500 zł. Program zawiera zapisy dotyczące zapewnienia bezdomnym 

zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt, opieki nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich 

dokarmianie, odławiania bezdomnych zwierząt, obligatoryjnej sterylizacji albo kastracja zwierząt 

w schronisku, poszukiwania właścicieli dla bezdomnych zwierząt, usypiania ślepych miotów, 

wskazania gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt gospodarskich, 

zapewnienia całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych z udziałem 

zwierząt, a także plan znakowania zwierząt w gminie. 

W toku dyskusji zaproponowano, aby program zawierał zapisy dotyczące bezpłatnej sterylizacji 

zwierząt, z której będą mogli skorzystać ubożsi mieszkańcy gminy. Ze względu na to, iż wariant ten 

nie był rozpatrywany przez urząd, postanowiono o sprawdzeniu możliwości i udzieleniu odpowiedzi 

na sesji Rady Gminy. Postanowiono także rozważyć możliwość wprowadzenia podatku od posiadania 

psa. 

Radny Krzysztof Badowski zgłosił 2 psy błąkające się po miejscowości Mielno. Psy są płochliwe, 

unikają zbliżenia do ludzi. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 4   

Rewizyjna 3   

Infrastruktury i Budżetu 5   

Skarg, Wniosków i Petycji 4   



3) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia harmonogramu rzeczowo-finansowego wdrażania uchwały 

antysmogowej. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że obowiązek podjęcia uchwały wynika 

z przyjętej uchwały przez Sejmik Województwa Pomorskiego. Gmina została zobowiązana do 

przyjęcia harmonogramu rzeczowo-finansowego wymiany źródeł ciepła w swoich budynkach. 

Wpisano ostateczny termin realizacji harmonogramu, gdyż jest on uzależniony od programów 

dofinansowujących wymianę pieca. Pierwsza wymiana przewidziana jest na 1 września 2024 r. Być 

może przepisy ulegną zmianie, a terminy zostaną przesunięte, ale na chwilę obecną należy podjąć 

uchwałę. W projekcie uchwały ujęto założenia jakie gmina przyjmuje do spełnienia oraz szacunkowe 

koszty. Wyliczenia te dotyczą tylko i wyłącznie mienia gminy. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 4   

Rewizyjna 3   

Infrastruktury i Budżetu 4  1 

Skarg, Wniosków i Petycji 3  1 

W godzinach od 12:20 do 13:00 trwała przerwa w obradach. Po przerwie posiedzenie opuścił radny 

Piotr Paczesny. 

4) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr I/8/2018 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 

19 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że zmiana uchwały wynika ze złożonej 

rezygnacji przez radną Panią Jadwigę Lejczak z prac w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3   

Rewizyjna 3   

Infrastruktury i Budżetu 3  1 

Skarg, Wniosków i Petycji 2   

Podczas głosowania nieobecny był rady Mateusz Kołacki członek Komisji Spraw Społecznych, radny 

Marian Batóg członek Komisji Infrastruktury i Budżetu, radny Piotr Paczesny członek Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

O godzinie 13:02 na posiedzenie powrócił radny Mateusz Kołacki.  

5) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr V/41/2019 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 

27 lutego 2019 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 



prowadzonych przez Gminę Dębnica Kaszubska, a także granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Dębnica Kaszubska na okres od dnia 

1 września 2019 r. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że projekt uchwały jest zmianą porządkową. 

W związku z nadaniem nazw ulic w miejscowości Motarzyno zmienia uległy dane adresowe Zespołu 

Szkół w Motarzynie. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 4   

Rewizyjna 3   

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 2   

6) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXVI/251/2021 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 

30 września 2021 r. w sprawie powołania Rady Seniorów w Gminie Dębnica Kaszubska oraz 

nadania jej statutu. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że projekt uchwały dotyczy zmiany sposobu 

wyboru radnych. Do tej pory w przypadku zgłoszenia się jednego kandydata były przeprowadzane 

wybory. Teraz w takim przypadku kandydat od razu znalazłby się w składzie Rady Seniorów. 

Dodatkowo w przypadku niezgłoszenia się żadnego kandydata, zostanie wyznaczony dodatkowy 7-

dniowy termin. Jeżeli mimo dodatkowego czasu nikt się nie zgłosi, mandat ten pozostanie 

nieobsadzony. Projekt uchwały został jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Radę Seniorów. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 4   

Rewizyjna 3   

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 2   

7) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/261/2021 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 26 października 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu. 

Zastępca Wójta Gminy Karol Żukowski poinformował, że po ogłoszeniu przetargu szacunkowe koszty 

remontu okazały się za niskie. Powiat zwrócił się o zwiększenie pomocy. Zmniejszeniu ulega 

wysokość pomocy na drogę w Podwilczynie. Proporcjonalnie środki te zostaną przekazane na 

realizację przebudowy przejścia dla pieszych. 



Zmianie uległy zapisy uchwały dotyczące numeru zmienianej uchwały. Zamiast „XXVII/261/2021” 

wpisano „XXXVII/261/2021”. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 4   

Rewizyjna 3   

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 2   

8) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Dębnica Kaszubska uczestniczących w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach. 

Zastępca Wójta Gminy Karol Żukowski poinformował, że nowa ustawa o ochotniczych strażach 

pożarnych wymusiła aktualizację podstawy prawnej. Ustawa weszła w życie z dniem 

1 stycznia 2022 r. Czas na zmianę uchwał przez gminy wynosił 6 miesięcy. Wysokość stawek nie 

uległa zmianie, są tożsame z ustalonymi w zeszłym roku. Dodatkowo zapisy ustawy zobowiązują 

gminy do ustalania wysokości ekwiwalentu co 2 lata. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 4   

Rewizyjna 3   

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 2   

9) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Dębnica 

Kaszubska prawa własności nieruchomości – działki nr 598, obręb Dębnica Kaszubska. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że jest to działka po starym CPN-ie. Działka ma zostać 

nabyta w celu poszerzenia drogi i budowy chodnika, aby uniknąć wprowadzenia ruchu 

jednokierunkowego. Poprzednio przy rozmowach była kwota zaporowa. Operat szacunkowy jest na 

kwotę 181 000 zł. 

O godzinie 13:24 na posiedzenie powrócił radny Marian Batóg. 

W toku dyskusji postanowiono o dodaniu zapisów do projektu uchwały dotyczące zakupu działki za 

kwotę 181 000 zł, zgodnej z operatem szacunkowym oraz po uprzednim uprzątnięciu działki 

z infrastruktury urządzeń stacji paliw przez obecnego właściciela. 

 



Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 4   

Rewizyjna 3   

Infrastruktury i Budżetu 5   

Skarg, Wniosków i Petycji 3   

10) Projekt uchwały udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że co roku udzielana jest pomoc na tzw. Olimpiadę 

dzieci i młodzieży szkół podstawowych i ponadpodstawowych. Starostwo Powiatowe wystąpiło 

z wnioskiem o podpisanie umowy na 3 lata. Coroczne podpisywanie jest lepszym rozwiązaniem. 

W uchwale zapisano intencję. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 4   

Rewizyjna 3   

Infrastruktury i Budżetu 5   

Skarg, Wniosków i Petycji 3   

11) Projekt uchwały zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że w projekcie uchwały dokonano zwiększenia planu 

dochodów bieżących na 2022 rok o kwotę 1.600.319 zł, w tym: 

- zwiększono plan dochodów o kwotę 500 zł z tytułu otrzymanej darowizny od Koła Łowieckiego 

„Ryś” z przeznaczeniem na wsparcie opieki nad bezdomnymi zwierzętami, 

- zwiększono plan dochodów o kwotę 30.177 zł na podstawie pisma Ministra Finansów 

nr ST3.4751.4.2022.1g z dnia 25 lutego 2022r. w sprawie przyznania Gminie Dębnica Kaszubska na 

rok 2022 środków z rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej. Powyższa kwota została przyznana 

z tytułu wsparcia szkół w zakresie zorganizowania dodatkowych zajęć specjalistycznych z zakresu 

pomocy psychologicznopedagogicznej, 

-  zmniejszono plan dochodów o kwotę 95 zł w związku z decyzją Wojewody Pomorskiego z dnia 

24 lutego 2022 r. w sprawie podziału dochodów i dotacji budżetu państwa wynikających z ustawy 

budżetowej na 2022 rok, 

- zwiększono plan dochodów o kwotę 150 zł w związku z decyzją Wojewody Pomorskiego z dnia 

24 lutego 2022 r. w sprawie podziału dochodów i dotacji budżetu państwa wynikających z ustawy 

budżetowej na 2022 rok, 



- zwiększono plan dochodów o kwotę 1.497.500 zł z przeznaczeniem na realizację zadania 

współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej pn. „Zakup laptopów w ramach Projektu 

grantowego. Wsparcie dzieci z rodzin pegeerowskich w rozwoju cyfrowym – Granty PPGR”, 

- zwiększono plan dochodów o kwotę 46.350 zł z przeznaczeniem na realizację zadania 

współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej pn. „Cyfrowa Gmina – cyfryzacja Urzędu Gminy 

i OPS w Dębnicy Kaszubskiej”, 

- zwiększono plan dochodów o łączną kwotę 10.026 zł środki, które pochodzą z otrzymanych 

darowizn z przeznaczeniem na pomoc dla uchodźców z Ukrainy, w tym: kwotę 1.250 zł przenosi się 

z rozdziału 85214 w wyniku zmiany klasyfikacji budżetowej, 

- zwiększono plan dochodów o kwotę 16.961 zł z tytułu wpłat mieszkańców jako udział przy realizacji 

projektu pn. „Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Dębnica Kaszubska – edycja 

2021”. Zwiększono plan dochodów majątkowych w rozdziale 85395 o kwotę 238.500 zł 

z przeznaczeniem na realizację zadania współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej 

pn. „Cyfrowa Gmina – cyfryzacja Urzędu Gminy i OPS w Dębnicy Kaszubskiej”. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3  1 

Rewizyjna 2  1 

Infrastruktury i Budżetu 5   

Skarg, Wniosków i Petycji 3   

12) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 

na lata 2022-2035. 

Radny Krzysztof Badowski zapytał o wysokość wolnych środków? 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że wolne środki wynoszą około 2,8 mln zł. W projekcie 

uchwały dokonano zmiany załącznika nr 2. Jest to uaktualniona wartość na świetlice w Dobieszewie. 

Zaktualizowano również kwotę zadania budowy sali w Gogolewie. 

Radny Marcin Olech zapytał o wpłaty świadczeń dla uchodźców. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że realizacją świadczeń typu 300+ czy 500+ 

realizowane jest przez OPS, jest to w formie dotacji celowej. Przy Urzędzie Gminy został utworzony 

rachunek bankowy, na który Wojewoda przekaże środki na wypłatę środków dla osób dla 

przyjmujących uchodźców w swoich domach. Dodatkowo gmina wnioskowała o przekazanie środków 

na zakwaterowanie uchodźców w lokalach gminnych. W najbliższym czasie będzie można składać 

wnioski o wypłatę środków na koszty utrzymania uchodźca. 

 



Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3  1 

Rewizyjna 2  1 

Infrastruktury i Budżetu 5   

Skarg, Wniosków i Petycji 3   

O godzinie 13:51 radny Krzysztof Badowski opuścił posiedzenie. 

13) Projekt uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Dębnica Kaszubska. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że uzasadnienie do projektu uchwały zostanie 

uszczegółowione na sesji Rady Gminy, gdyż w tym temacie należy poczekać na decyzję Pani Skarbnik. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3   

Rewizyjna 2 1  

Infrastruktury i Budżetu 5   

Skarg, Wniosków i Petycji 3   

14) Projekt uchwały w sprawie zapewnienia innej pracy pracownikowi odwołanemu ze stanowiska 

Skarbnika Gminy Dębnica Kaszubska. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że w projekcie uchwały zmieniono wyrażenie 

„zaproponowania” na „zapewniania” oraz doszczegółowiono, że umowa zostanie zawarta na czas 

nieokreślony. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że aby zapewnić bezpieczeństwo urzędowi zapewnia 

się inne stanowisko. Odwołana zostanie ze stanowiska skarbnika, jednakże z racji okresu ochronnego 

ma prawo do świadczenia pracy na innym stanowisku. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3   

Rewizyjna 2 1  

Infrastruktury i Budżetu 5   

Skarg, Wniosków i Petycji 3   



Ad. 3 

Mieszkaniec Dębnicy Kaszubskiej zaproponował zmianę miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działki nr 1011 zlokalizowana na Osiedlu Północ. W m.p.z.p. ustalona jest 

lokalizacja stacji paliw. Ograniczeniem jest zapis „stacja paliw”. W związku z tym nie ma możliwości 

budowy punktów usługowo-handlowych. Inwestorzy są gotowi zrekompensować koszty zmiany 

planu. Kolejny temat dotyczy działki nr 10/3, aby umożliwić realizację zabudowy mieszkaniowej 

wielolokalowej, maksymalnie do dwóch kondygnacji. Niezbędne będzie utworzenie m.p.z.p. Działka 

jest zakupiona jako grunt rolny. Nie ma wydanych żadnych decyzji o warunkach zabudowy, w 

związku z tym nie będzie możliwości inwestowania przez 5 lat. Do tej lokalizacji ma zostać 

doprowadzony gaz. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że gminie zależy na tym, aby rozwijał się każdy teren 

gminy. Dobrze byłoby aby Dębnica Kaszubska miała docelowo 5 tys. mieszkańców. Na działkę nr 

1011 zostanie zmieniony plan, a na działkę nr 10/3 zostanie utworzony nowy plan. Te dwa 

opracowania będą przygotowywane niezależnie od siebie. 

Radni wyrazili poparcie dla planów inwestycyjnych i wyrazili akceptacje na zmianę miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego jak i utworzenia nowego planu dla działki nr 10/3. 

O godzinie 14:25 radny Kamil Horuń opuścił posiedzenie. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że na terenie gminy znajduje się około 140 osób 

zweryfikowanych. Są to osoby, które zamieszkują prywatne mieszkanie. Pierwsze 6 osób już mieszka 

w świetlicy w Starnicach. Kolejna grupa 8 osobowa przyjedzie do Mielna. Trwają prace 

przygotowawcze w świetlicy w Budowie i w Jaworach, aby móc tam przyjąć uchodźców. 

Radny Roman Cech zapytał czy uchodźcy otrzymają jakąś pomoc, aby móc środki przeznaczyć na 

ewentualne wycieczki szkolne itp. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że znane są już wytyczne finansowania. Poza tym mają 

możliwość zatrudnienia, w związku z tym mogą przeznaczać fundusze na wycieczki. W razie potrzeby 

jest Ośrodek Pomocy Społecznej, który świadczy pomoc dla mieszkańców. 

O godzinie 14:30 radna Jadwiga Lejczak opuściła posiedzenie. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że GKRPA nie ma możliwości 

wydatkowania środków na uchodźców.  

Ad. 4 

O godzinie 14:32 Wiceprzewodniczący Rady Witold Leśniewski zamknął posiedzenie wspólne 

wszystkich komisji. 
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